
D. 9. oktober 2013

Kære Orla Hav

Tak for et rigtigt godt møde med dig og Karsten Lauritzen forleden. – Bestyrelsen har efterfølgende givet 
udtrykt for, at den har oplevet jeres medvirken i drøftelserne af den kommende 
erhvervsuddannelsesreform samt voksen- og efteruddannelsesindsats som meget udbytterig. – I 
forlængelse af mødet vil jeg derfor anmode om, at formandskabet for bestyrelsen ved AMU Nordjylland får 
foretræde Folketingets Uddannelsesudvalg med henblik på fremlæggelse og fortsat debat af udfordringer 
og perspektiver i forbindelse med de drøftede emner.

I forbindelse med erhvervsskolereformen og VEU-indsatsen har vi fokus på følgende udfordringer
         Erhvervsskolestrukturer, der tilgodeser de små fagområder
         Forebyggelse af frafald
         Fordele ved mix af unge/voksne
         Opmærksomhed på yderområderne

I tilknytning til voksen- og efteruddannelsesindsatsen har vi især fokus på
         Det fortsatte fald i AMU- aktiviteten holdt op imod ambitionen i Vækstplan.dk om en markant 

styrkelse af VEU-indsatsen
         Det dobbelte kvalifikationsløft – fra ufaglært til faglært – fra faglært til videregående nievau
         Den store andel af arbejdsstyrken i Nordjylland, som ikke har en erhvervsrettet, 

kompetencegivende uddannelse
         Hvordan ledige, der har mistet dagpengeretten undgår at miste tilknytningen til arbejdsmarkedet

På bestyrelsens vegne håber jeg, at det er muligt for formandskabet at få foretræde.

Venlig hilsen

Jill Ellermann

f. Jesper Balthazar Christensen
bestyrelsesformand
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